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Nordpolen skole FAU 

18.1.2023 18:00 – 20:00 

Klasse FAU- representant Til stede Vara/klassekontakt Til stede 

1a Bjørn Flyen X   

1b Maritha Sæth X   

1c Kristin Green    

2a Lars Jørun Langøyen X Eva Hilland  

2b Liv Kaasen X Pingu Lokna  

2c Marthe Monsen Hvalryg X Vilde Stokke Skjeggestad  

3a Christine Johansen X   

3b Maria Sjuve X Morten Skjelgård  

3c Siv Helen Strømland    

4a Kjetil Bråthen X Trine Aarvold  

4b Ingvild Seljeseth X Camilla Wahl Sekne  

4c Lars Kristian Flem X   

5a Christine Johansen X   

5b Øyvind Henden X Synnøve Wiik  

5c Inger Johanne Kjelsen X Jessica Hartenberger  

6a Ina Sandaas Konestabo X   

6b Nina Tangstrøm X   

6c Phoung Phoung Diep X Gudrun Jordheim  

7a Karen Mæle X   

7b Ian Brown    

7c Rune Vikanes    

8a Nina Meyer Stensholt X Turid Maria Pereyra Høverstad  

8b Kristin Green  Erlend Lindhé Kjelsen  

9a Stefan Sundlöf  X   

9b Tonje Misund     

9c Oddny Bjelkerøy Hitland X   

10a Øystein Lintoft X   

10b Lena Eroukmanoff X Kathrine Holden  

10c Kristine Kvernmo X Silvana Sandulovic  

SPA     

 

Til stede fra skolen (sak 1 og 2): Lise Byom-Nilssen, rektor og Nicklas Poulsen Viki, avdelingsleder SPA 

Ordstyrer: Nina Tangstrøm, nestleder 

Referent: Oddny Bjelkerøy Hitland, FAU-sekretær 

 

1. Åpent kvarter 
1.1. Nye elever – hvilke rutiner for informasjon og velkomst gjelder? Foreldre etterspør 

særskilt kontaktinformasjon til nye foreldre slik at elever kan tas med i vennegrupper 
og får bursdagsinvitasjoner etc. Rektor kjenner ikke til at det foreligger felles rutiner 
som og takker for innspill, skolen vil vurdere å etablere en felles rutine.  
 

1.2. Media har nylig presentert statistikk over rapporterte voldshendelser i skolen. 
Nordpolen var høyt på listen over rapporterte hendelser og foreldre ønsker mer 
forklaring. Rektor informerer om at det er flere årsaker til økt forekomst og 
forholdsmessig flere tilfeller på Nordpolen. Nordpolen har over tid hatt fokus på gode 
rapporteringsrutiner samtidig som det har vært mer fokus på tematikken i samfunnet 
som helhet. Nordpolen ligger også høyere på statistikken fordi skolen har 
spesialavdeling der slike hendelser forekommer oftere. Skolen følger tett opp og 
gjenkjenner at det er en økning i forekomst generelt i skolen. Det er forebygging 
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som er det førende prinsippet for arbeidet på skolen, samtidig som det foreligger 
klare handlingsplaner ved konkrete tilfeller. Skolen er tildelt ekstra midler for å øke 
kompetanse knytte til forebygging av voldshendelser.   
Det poengteres at Nordpolen er heldig som har SPA-avdeling og dermed tilgang til 
spesialkompetanse på håndtering av vanskelige situasjoner.   
 

1.3. Spisegrupper Aks. Noen foreldre har fått referert fra barna at det er etablert egne 
grupper for spising der noen får velge hvem som får delta. Rektor har undersøkt og 
forklarer at det som beskrives er et tiltak for barn med særskilte behov. Alle barn har 
mulighet til å melde seg på hver mandag, men ledelsen på AKS står for fordeling. 
Det tas hensyn her som ikke kan kommuniseres med barna. Skolen vurderer om 
informasjonen til barna skal justeres slik at barn ikke opplever det vilkårlig og 
urettferdig/ekskluderende.  

 
1.4. Overgang fra 4. til 5. trinn – er det mulig å beholde lærer? Rektor viser til at det er 

tradisjon for å bytte lærer mellom 4. og 5. trinn, men det er ingen regel. Faktorer 
som spiller inn er den helhetlige lærerkabalen, særskilte situasjoner på trinn/klasser, 
den enkelte lærers spesialisering. Skolen har som mål at i alle fall 1 lærer følger 
med trinnet i overgangen fra 4. til 5.  

 
1.5. Det nye byrådet har besluttet å avvikle ordningen med øremerkede midler til 

lunsj på ungdomstrinnet. Skolens generelle bevilgning er ikke økt tilsvarende og er 
heller ikke fullt ut kompensert for prisstigning. Skolen har dermed ikke mulighet til å 
videreføre lunsjordningen i dagens form og beklager dette. Rektor informerte 
samtidig om at bydelen har avsluttet ordningen med ekstra midler til felles 
skolefrokost.  
Dette betyr at lunsjen på u.-trinnet avsluttes i den form den har nå fra og med 
februar, men det vil tilbys en enklere løsning. Mer informasjon kommer på 
skolemelding. I tillegg har skolen søkt om midler til frokosten fra bydelen.  
Skoleledelsen beklager at mattilbudet blir redusert, det har vært positivt mottatt. 

 

2. Informasjon fra skolen: 
2.1. Budsjett 2024: Driftsstyremøte i går - budsjettet sendt inn i dag MNOK 80. En av 

prioriteringene skoleledelsen har gjort er innkjøp av lærebøker. Dette har også 
elevrådet vært tydelig på at de ønsker seg. Skolen må forholde seg til budsjettet, det 
lovpålagte er grunnmuren i fordeling av midler. Alle ressursene er benyttet. Det er 
også prioritert oppbygging av miljøteam. Skolen skulle gjerne hatt flere ressurser, 
men er begrenset av årlige rammer. 
 

2.2. Strategisk plan: Fellesskapsfølelse er veldig viktig og det ideelle målet. Mye god 
kompetanse på huset. Det er en fordel å være en stor skole med spesialavdeling for 
her er det mye kompetanse som kan deles. 

 

2.3. Ny leder for SPA: Rektor introduserte ny avdelingsleder Nicklas Poulsen Viki med 

påfølgende presentasjon. Spesialavdelingen har 10 elever i egen gruppe. Dette er 

ulike elever med ulike behov og ulik tilknytning til resten av skolen.  Viki ønsker at 

spesialkompetansen i SPA skal komme hele skolen til gode, særlig i møte med 

elever som utagerer. Koronatiden har ført til at mange elever har mistet 2 år med 

sosial læring og det påvirker mange barne- og ungdomsmiljøer. Skoleledelsen har 

slik erfaring også fra Nordpolen, selv om det varierer mye.    

 
2.4. Videreføring av temasaken sist FAU: FAU-styret har hatt møte med skoleledelsen 

og presentert resultatet av gruppearbeidet sist FAU. Skolen ønsker å komme tilbake 
med konkrete svar på de ulike innmeldingene FAU hadde. Skolen takker for 
engasjementet. 
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2.5. Annet:  

• Rektor rapporterte om et flott vinterball for 10. trinn i går, alle oppførte seg 
kjempefint og de er skikkelig sammensveiset.  

• 10. trinn hadde øve-muntlig i uke 2, viktig forberedelse til eksamen.  

• På barnetrinnet er man godt i gang etter ferien og fokus er på basiskunnskaper.  
 

3. Godkjenning av innkalling: Innkalling ble godkjent 
 

4. Godkjenning av referatet: Fra og med desember vil referatene publiseres på skolens 
internettside og det medfører at FAU styret vil være ekstra forsiktig med omtale av 
konkrete situasjoner/personer. FAU (osloskolen.no) 
Referatet ble godkjent. 

 
5. Informasjon fra FAU styret: 

5.1. 17. mai - det er oppstartsmøte i komiteen i dag. 5. og 6. klasse har ansvar.   
 

5.2. Klubben: Det er fortsatt stort behov for at foreldre melder seg - det er 10-12 voksne 
som er minimumsgrensen for at man kan gjennomføre arrangement. Alle som har 
deltatt rapporterer om at det har vært skikkelig hyggelig og givende.  

5.3. Møte med skolen sist mandag/oppfølging av temadiskusjon sist FAU:  

FAU-styret redegjorde kort for møtet, samarbeid mellom skolen og foreldre er en 
prosess, og det vil i fortsettelsen settes opp oppfølgingsmøter med FAU-
leder/nestleder og skoleledelsen. 

• Fint møte med skolen der ledelsen og styret konkretiserte problemstillinger 
og forslag til løsninger 

• Det meste handler om informasjonsflyt og kommunikasjon 

• Skolen har gode rutiner for håndtering av de fleste situasjoner som oppstår i 
skolehverdagen, en det kommer ikke tydelig nok frem for foreldre. Det er 
foreslått å bruke litt tid på foreldremøtene etter vinterferien for å vise frem 
arbeidsmetodikken.  

• Ukesbrev som sendes ut er svært ulike, skolen vil forsøke å harmonisere 
innholdet noe.  

 

6. Valg av 2 representanter og to varamedlemmer til driftsstyret 
«Driftsstyret er det høyeste organet på skolen. Styret består av to ansatte, to foreldre, to 

elever og trer kommunale representanter. Rektor er styrets sekretær. 

Det skal være Driftsstyrer ved alle grunnskoler. Det er byrådet som oppnevner 

styremedlemmer og varamedlemmer. 

Styret fatter de viktigste beslutningene ang drift. Dette inkluderer budsjett, regnskap, 

virksomhetsplan, strategisk plan og årsplan. Styret tar også opp saker sendt fra elevrådet, 

lærerenes fagforening, tilsatte og foresatte. 

Styret har om lag 6-7 møter i løpet av skoleåret. På hvert FAU- møte vil det bli informert om 

hva som skjer av nye ting.» 

https://nordpolen.osloskolen.no/om-skolen/rad-og-utvalg/driftsstyret/ 

 
Til representanter velges:  
Eivind 
Sabha Qureshi Holen 
 

https://nordpolen.osloskolen.no/om-skolen/rad-og-utvalg/fau/
https://nordpolen.osloskolen.no/om-skolen/rad-og-utvalg/driftsstyret/
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Til vararepresentanter velges:  
Tonje Misund 
Øyvind Henden 
 

7. Eventuelt: 

• Er det mulig å låne skolens gymsal og hvordan gjør man dette? FAU- styret tror det 
er fullt i skolens arealer, det er visst søknadsfrist 6 mnd i forkant. FAU styret 
skoleledelsen om en oversikt over rutiner/regler/policy for bruk av skolens arealer 
etter skoletid. 
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FAU-årshjul (Oppdateres fortløpende) 

NORDPOLEN SKOLE 2023/2024 

 FAU: Fra skolen: 

torsdag 7. 
sep 

● valg av styre 
● arbeidsgrupper 
● informasjon om gratisprinsippet / 

dugnadsjobbing 
● informer om skolegruppemøte 28. 

sep 
● info om dugnad til skoletur på 10. 

trinn 

● Presentasjon av ledelsen 
● Informasjon - nytt av året 

torsdag 19. 
oktober 

● valg av styre 
● arbeidsgrupper 
● informer om FAU-kurs i regi av KFU 

2. nov 
● informer om skolegruppemøte 21. 

nov 

● Siste nytt og hva som opptar skolen 
● Presentasjon av elevrådet 
● Vinterball for u-trinn 

torsdag 23. 
november 

 ● Siste nytt og hva som opptar skolen 
● Info om utkast til strategisk plan.  
● Info om nasjonale prøver og andre 

kartlegginger 
● Informer om julearrangementer 

torsdag 18. 
januar 

● sette i gang 17. mai komite 
● oppstartsmøte 17. mai komité 25. 

januar 
● valg til skolens driftstyre 

● Siste nytt og hva som opptar skolen 
● Info om budsjett og vedtatt 

strategisk plan 
 

torsdag 29. 
feb 

 ● Siste nytt og hva som opptar skolen 
● Vårens foreldremøter 
● Info om elevundersøkelsen 

 

torsdag 11. 
april 

● status 17. mai ● Siste nytt og hva som opptar skolen 
● Vitnemålsutdeling og 

skoleavslutning 
 

torsdag 30. 
mai 

● evaluere 17. mai 
● valg av styre for kommende skoleår 

● Siste nytt og hva som opptar skolen 
● Brukerundersøkelser 
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